

YE-932 包子鞋整型按摩机 Goodyear Model Beating Machine

1. 手动驱动旋转,可随意调整速度。
2. 强渗透力蒸汽可快速软化鞋面。 气动按摩锤适合各种型体的鞋面,快速振动碾压,以消除鞋面上的皱纹。
3. 本机型结合蒸汽、绷紧、震动按摩为一体,软化并挤压鞋面,以消除鞋面褶皱,该机配置蒸汽头、8个伸展式槌头,以保证靴面曲线更加完美,适用于男女鞋类鞋面的平、整、伏、实工序。
4. 本机型改变传统工人(单头)手持方式,成为八工位,省力、省时、操作方便、快捷,提高生产效率。
5. 上下铝模张开迅速、自动平衡、大小可调、电子温控。
6. 定位平衡、准确;能对鞋面的每一个部位进行处理。
7. 可独立操作,分别控制。

1. The driver rotates manually, can easy to adjust the speed.
2. The steam can easy to soften the upper.
3. The Pneumatic massage is suit for all kinds of upper and can eliminate the wrinkle quickly.
4. The machine combine with the steam, Vibration, Battle in one. Soften and squeeze the upper in order to eliminate the wrinkle. Machine has steam head, eight extended last to make the curve of the boot perfect.
5. The machine has changed the traditional working style to have eight stations, can save labor and time, easily and quickly to operate, efficient working.
6. The Aluminum last can extend easily, balance automatic, adjust the size, electronic temperature controller.
7. Located balance, accurately, can deal with every part of the shoes.
8. Can operate independent and control Respectively

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	空压源 Air Pressure	产量 Capacity
900x1270x1800mm	250kg	380V/50HZ	5kw	0.6MPa	1200Pairs/8H

